
DAGSORDEN TIL MØDE I AB afd. 18s (Lindeparken) AKTIVITETSUDVALG MANDAG DEN 13. 
NOVEMBER KL. 18.30 

1. Godkendelse af dagsorden  
2. Godkendelse af referat  
3. Orientering om gangklub.  
4. Tilbagemelding fra bestyrelsesmødet den 6. november.  
5. Planlægning af Julefesten den 9. december.  

1. Tidsplan  
2. Opgaveuddeling  
3. PR 

6. Næste møde  
7. Eventuelt. 

 
Kl. 18.00 skal jeg mødes med Kirsten Nørskov i kælderen ved siden af mødelokalet for at se, hvor 
meget vi har af slik, brikjuice etc. I er naturligvis velkomne til at deltage. 

 
 
REFERAT AF MØDE I AKTIVITETSUDVALGET AB afd. 18 (Lindeparken) 9. OKTOBER 2017  
 
Udvalget var fuldtalligt. 
 
Mødets Dagsorden var 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af referat 
3. Julearrangement 
4. Gangklub 
5. Ansøgning til bestyrelsen om økonomisk støtte til konkrete arrangementer 
6. Eventuel 

 
1.Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. Dog drøftedes punkt 5 løbende under punkt 3 og 4, hvorfor punkt 5 i 

stedet blev brugt til at fastsætte dato for næste møde. 

 

2. Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt 

 

3. Julearrangement 

Det blev besluttet at arrangere et julearrangement for AB afd. 18's beboere lørdag den 9. 

december  (Eventuelt søndag den 10. december) kl. 14.00 - 17.00.  

Stedet for arrangementet kan måske være i KFUMs lokaler på Søholt Parkvej 8. Michael 

forespørger. 



Arrangementet skal bestå af juletræ, sanghæfte med 3 - 4 sange, æbleskiver og julesmåkager. 

Ydermere skal der være aktivitet, julemand fra afdelingen, slikposer og juicebrikker til børnene. Til 

de voksne skal der være kaffe, the og alkoholfrit glögg. 

Vi søger bestyrelsen om 4000,- kroner på bestyrelsens novembermøde. Peder udarbejder 

ansøgning med detaljeret budget. 

Vi detailplanlægger på næste møde. 

 

4. Gangklub 

Der skal være en gangklub. Peder er tovholder. En søndag, hvor Peder ikke er på arbejde, samler 

han folk via et opslag i opgangene. Turen skal gå til KFUMs lokaler på Søholt Parkvej og tilbage via 

det nye stadion. Der organiseres nogle kander med kaffe, og vi søger bestyrelsen om 50,- kroner til 

plastikkopper på bestyrelsens novembermøde. 

 

5. ansøgning til bestyrelsen om økonomisk støtte til konkrete arrangementer  

Dette punkt blev løbende drøftet under punkt 3 og 4 og i stedet blev en dato for næste møde 

fastsat. Næste møde er 13. november kl. 18.30. 

 

6. Eventuelt 

Deltagerne ønskede hinanden god aften og gik hver til sit. 

 
Med venlig hilsen 
 
Peder Kjærsgaard Roulund 
 
 


